
 

 

 

 

Z Á P I S 
 

 

 

z 5. jednání Komise sportovní a tělovýchovy, konaného dne 29. 3. 2012 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

  

 

 

Dne 29. 3. 2012 se uskutečnilo jednání Komise sportovní a tělovýchovy zřízené Radou 

města Karlovy Vary. 

 

  

 

 
Místo jednání: zasedací místnost v 5. patře Magistrátu města Karlovy Vary, Moskevská 21 

 

Doba jednání: jednání bylo zahájeno v 13:00 hodin a skončeno v 15:00 hodin 

 

Přítomni:             p. Roman Maleček, Ing. Josef Janů, p. Jan Keprta, Ing. Václav Sebera, pí Jitka 

Peřina, Ing. Libor Šembera, Ing. Jaroslav Fiala CSc., Mgr. Jiří Frühauf  

 

Omluveni:              Ing. Vojtěch Seidl 

 

Neomluveni:  / 

 

Hosté:   Ing. Bc. František Škaryd, vedoucí odboru kultury, školství a tělovýchovy  

 

 p. Vladimír Král, předseda Modré hvězdy života záchranné vodní stanice              

potápěčů Karlovy Vary 

 

 p. Kříž, zástupce atletů z AC START 

 

  

 

 

Program jednání: 

 

1. Schválení programu 

2. Schválení zápisu č. 4 

3. Sportovec roku 2011 

4. Mimořádné žádosti na rok 2012 

5. Finanční dotace z rozpočtu města pro komisi STv 

6. Provozovatelé hazardu – přerozdělení financí městům a obcím 

7. Různé 
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Jednání zahájil předseda komise pan Roman Maleček.  

 

1. Schválení programu 

 

Navržený program byl schválen.  

 

2. Schválení zápisu č. 4  z předchozích jednání 

 

Zápis z předchozího jednání byl schválen. 

 

3. Sportovec roku 2011 

 

Ing. Bc. František Škaryd zhodnotil letošní Vyhlášení sportovce jako zdařilé. Ohlasy byly dobré. Paní 

Jitka Peřina informovala členy komise o žádostech ze stran sportovců o uspořádání „Plesu sportovců“ 

v Lidovém domě ve Staré Roli, tak jako tomu bývalo v letech minulých.  

Členové komise STv se dohodli na tom, že příští vyhlášení sportovce roku proběhne v rámci „Plesu 

sportovců“ a že budou nápomocni při přípravách a organizaci této akce.  

 

pro:       p. Roman Maleček, Ing. Josef Janů, p. Jan Keprta, Ing. Václav Sebera, pí Jitka Peřina, Ing. 

Libor Šembera, Ing. Jaroslav Fiala CSc., Mgr. Jiří Frühauf  

proti: nikdo  

zdržel se:  nikdo 

  

Usnesení bylo přijato. 
 

 

4. Mimořádné žádosti na rok 2012 
 

Po přerozdělení a schválení dotací na jednání ZM dne 21.3.2012 byla rezerva komise navýšena o Kč 

15.000,- (dotace pro FB Hurrican byla ZM snížena z Kč 325.000,- na Kč 310.000,-). Rezerva komise 

STv činí Kč 50.000,-. 

Komise se zabývala mimořádnými žádostmi o dotace na rok 2012 a doporučuje radě města rozdělit 

finanční rezervu komise STv ve výši Kč 50.000,- takto: 

 

 Modrá hvězda života záchranná vodní stanice potapěčů Karlovy Vary – Kč 40.000,- 

 

pro:       p. Roman Maleček, Ing. Josef Janů, p. Jan Keprta, pí Jitka Peřina, Ing. Libor Šembera, Ing. 

Jaroslav Fiala CSc., Mgr. Jiří Frühauf   

proti: nikdo  

zdržel se:  Ing. Václav Sebera 

 

 V rezervě komise STv zbylo po tomto rozdělení Kč 10.000,- 

 

Usnesení bylo přijato. 
 

  

 Základní škola Karlovy Vary, Konečná 25, příspěvková organizace- prázdninové aktivity 

1) komise STv souhlasí s uspořádáním prázdninových aktivit pod 

hlavičkou ZŠ K.Vary, Konečná 25 

2) komise STv požádala tajemnici komise o vyžádání doplňujících údajů 

k žádosti, především podrobného rozpočtu akce s tím, že komise STv 

vyhoví žádosti maximálně do výše 100.000,- Kč a to na financování 

pouze sportovních aktivit 
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3) žádostí se bude  komise STv zabývat po doplnění údajů a po 

převedení částky Kč 540.000,- schválené v rozpočtu města K.Vary na 

rok 2012 určené na prázdninové aktivity dětí a mládeže do rezervy 

komise STv 

 

pro:       p. Roman Maleček, Ing. Josef Janů, p. Jan Keprta, Ing. Václav Sebera, pí Jitka Peřina, Ing. 

Libor Šembera, Ing. Jaroslav Fiala CSc., Mgr. Jiří Frühauf  

proti: nikdo  

zdržel se:  nikdo 

  

Usnesení bylo přijato. 
 

 

 

5. Finanční dotace z rozpočtu města pro komisi STv 

  

Pan Roman Maleček informoval členy komise STv o  tom,  že  rada  města  bude  na svém jednání dne  

3. 4. 2012 projednávat rozpočtové opatření, kterým bude navýšena rezerva komise STv o Kč  

247.000,- a dále rozpočtové opatření, kterým bude do rezervy komise STv převedena částka 

Kč 540.000,- určená na prázdninové aktivity dětí a mládeže.  

Po navýšení rezervy komise STv, bude svoláno jednání, na kterém se komise STv bude znovu 

zabývat žádostmi projednávanými na jednání dne 1.3.2012: 

 MAX 1 marketing s.r.o. 

 SK Liapor Karlovy Vary – Doubí 

 Klub stolního tenisu Karlovy Vary  

 1. FC Karlovy Vary a.s. – ženská liga  

 

pro:       p. Roman Maleček, Ing. Josef Janů, p. Jan Keprta, Ing. Václav Sebera, pí Jitka Peřina, Ing. 

Libor Šembera, Ing. Jaroslav Fiala CSc., Mgr. Jiří Frühauf  

proti: nikdo  

zdržel se:  nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 
 

 

6. Provozovatelé hazardu – přerozdělení financí městům a obcím  

 

Členové komise diskutovali na téma rozdělování výtěžků z hazardu. 

Pan Maleček podal informaci, že v roce 2012 mohou společnosti provozujících hazard investovat část 

svých výtěžků do sportovních klubů ještě přímo, neboť se jedná o část výtěžku  za rok 2011. V období 

r.2012 obdrží města zálohové plnění od společností provozujících hazard a návazně na upřesnění  

zařazení těchto finančních prostředků do příjmů města, bude komise žádat o přerozdělení těchto 

prostředků pro dotace sportovních aktivit.Tímto tématem se komise STv nadále bude zabývat na svých 

dalších jednáních. 

V souvislosti se změnou rozdělování výtěžku z loterijních a sázkových her vzala komise STv vzala na 

vědomí žádosti o poskytnutí dotace: 

 Aeroklub Toužim o.s., letiště Přílezy 

 Jezdecký klub Karlovy Vary – Stará Role o.s. 

Žádostem nelze v současné době vyhovět, neboť zatím není znám přesný způsob rozdělování výtěžků 

z hazardu.  

Komise STv vzala na vědomí Žádost Českého olympijského výboru, kterým je apelováno na 

představitele měst a obcí, aby použili finanční prostředky z hazardu o které bude navýšen rozpočet 
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měst a obcí na účel, k němuž byly vydávány v minulosti, tzn. především na sport mládeže, kulturu a 

podporu charitativních organizací.  

 

Komise STv se připojuje k žádostem o rozdělování finančních prostředků z loterií a her. 

 

pro:       p. Roman Maleček, Ing. Josef Janů, p. Jan Keprta, Ing. Václav Sebera, pí Jitka Peřina, Ing. 

Libor Šembera, Ing. Jaroslav Fiala CSc., Mgr. Jiří Frühauf  

proti: nikdo  

zdržel se:  nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 
 

 

7. Různé 
 

 Komise STv byla informována panem V. Králem, předsedou MHŽ záchranná vodní stanice 

potapěčů o chystaném MČR mládeže a dospělých v ploutvovém a rychlostním potápění. 

Zároveň pan Král požádal členy komise STv o vyhovění jeho žádosti o poskytnutí dotace na 

tento projekt. 

 Pan Kříž, zástupce atletů AC START  se obrátil na komisi STv s žádostí o finanční podporu. 

Žádal o finanční prostředky na zaplacení autobusu při výjezdech na atletické soutěže. 

Vzhledem k situaci kolem AC STARTu doporučila komise STv založit nové sdružení a poté 

požádat o mimořádnou dotaci. S ohledem na zachování atletiky ve Městě Karlovy Vary 

komise STv žádost podpoří. 

 Paní Jitka Peřina informovala členy komise STv o organizaci svazu ČSTV. Nadále budou 

fungovat krajská centra, která organizačně, administrativně a ekonomicky podporují činnost 

sdružených spolků. 

 Na příští jednání komise STv připraví tajemnice komise tabulku pro stanovení kontrol a 

návštěv jednotlivých sportovišť.  

 

 

Další jednání komise se uskuteční 26. 4. 2012  od 13:00 hod. v zasedací místnosti v 5. patře 

Magistrátu města Karlovy Vary 

 

 

Dne 2. 4. 2012 

Zapsala: Gabriela Hazuchová – tajemnice komise                        

                                                                               _______________ 
               

                        

 

 

 

                    _______________ 
                                                      Roman Maleček 

                                                                                                                     předseda komise 

 

 

              


